

Title (en)

Container for thick fluid food.

Title (de)

Behälter für dickflüssige Nahrungsmittel.

Title (fr)

Récipient pour nourriture de consistance pâteuse.

Publication

EP 0603606 A2 19940629 (DE)

Application

EP 93119497 A 19931203

Priority

DE 4244097 A 19921224

Abstract (en)

In a container for viscous foods, consisting of an essentially cylindrical container body (3), having a container mouth (2), and of a closure part (5), having at least one delivery aperture (4), for closing the container (1), easier cleaning and filling without problems are made possible due to the fact that the diameter (d) of the container mouth (2) is approximately equal to the external diameter (D) of the container (1).

Abstract (de)

Bei einem Behälter für dickflüssige Nahrungsmittel, bestehend aus einem im wesentlichen zylinderförmigen und einer Behälteröffnung (2) aufweisenden Behälterkörper (3) und einem wenigstens eine Ausgabeöffnung (4) aufweisenden Verschlußteil (5) zum Verschließen des Behälters (1), wird die leichtere Reinigung und das problemlose Abfüllen dadurch ermöglicht, daß der Durchmesser (d) der Behälteröffnung (2) annähernd gleich dem Außendurchmesser (D) des Behälters (1) ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 1/32; B65D 47/14

IPC 8 full level

B65D 47/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 47/147 (2013.01)

Cited by

EP1258431A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0603606 A2 19940629; EP 0603606 A3 19950322; DE 4244097 A1 19940707

DOCDB simple family (application)

EP 93119497 A 19931203; DE 4244097 A 19921224